

Sunshine Childcare Center
阳光幼儿园
Preschool Class Learning Program for June Newsletter 2021
学前班 六月份学习纲要

Dear Parents,

The themes in the month of June were "Birds", and "Farm Animals".

For the theme of "Birds", the children were able to learn the concept of "A Bird". They also discovered a bird's body parts, and the habitats in which they live, and the type of foods they hunt for. Their teachers introduced some names of birds that the children would see in the neighborhood. As they walked around their neighborhood, the children were encouraged to spot any birds that fly around them and listen to the chirping sound. Participating in-class activities, the children created adorable baby birds and owls by using different arts and crafts techniques.

For the "Farm Animals" theme, the teachers opened up their play area for the children to role-play as the farmers and some different animals and showed them pictures of farmers and farm animals. The teachers also added a few songs and dances around the farm animals and the children would imitate sounds created by farm animals.

The classroom was decorated with animals to increase the atmosphere of a farmhouse over this theme.

亲爱的家长们:

我们在六月份的学习主题是“鸟”和“农场动物”。

在“鸟”的主题中，孩子们学习关于“鸟”的一些知识。他们发现有关鸟类的独特身体部位，鸟类生活的家园以及鸟类的食物。老师还介绍了一些孩子可以观察到的鸟类名称。孩子们和老师在附近散步，观察鸟类和聆听鸟儿唱歌。孩子们在课堂活动中制作了一个可爱的小鸟和漂亮的猫头鹰手工。老师与孩子们一起歌舞《蜗牛与黄鹌鸟》的中文歌曲。

在“农场动物”的主题中，老师带领孩子们以扮演和模仿的形式，让孩子了解农场动物的特征，食物和声音。以图片的展示形式，让孩子了解农场工人是怎样照顾动物的。让孩子分享过去在农场见过的动物，同时鼓励孩子用完整句子来表达。老师们带领孩子们一起唱着自己制作的手工《鸭子》，并开心地唱着歌曲和模仿动物的声音。

在教室挂上一些农场动物的装饰，以增加孩子们学习兴趣的气氛。

Words (词汇): Birds (鸟)

niǎo Bird 鸟	tóu Head 头	yǎn jīng Eye 眼睛
niǎo zuǐ Beak 鸟嘴	shēn tǐ Body 身体	tuǐ Leg 腿
Wěi ba Tail 尾巴	Chì bǎng Wing 翅膀	yǔ máo Feather 羽毛
niǎo cháo Nest 鸟巢	shù Tree 树	jiā Home 家
fēi Fly 飞	shí wù Food 食物	chī Eat 吃
zuì dà de Biggest 最大的	zuì xiǎo de Smallest 最小的	

Words (词汇): Farm Animals (农场动物)

Yā zǐ Duck 鸭子	Xiǎo zhū Pig 小猪	Xiǎo jī Chick 小鸡
Tù zǐ Bunny 兔子	Gōng jī Rooster 公鸡	Mǔ jī Hen 母鸡
Xiǎo yāng Sheep 小羊	Xiǎo mǎ Horse 小马	Xiǎo niú Cow 小牛
Gān cǎo Hay 干草	Shuǐ Water 水	Yù mǐ Corn 玉米